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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 1 
от редовно заседание, състояло се на 04.01.2012 г. 

 
 

 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, Георги Лозанов, Георги 
Стоименов, София Владимирова  
 
 
Начало на заседанието 11.00 часа, водено от доц. Георги Лозанов  - председател на 
СЕМ, експерт протоколист - Вера Данаилова. 
 
Дневен ред 
 
1.Докладна записка от дирекция Лицензиране и регистриране. Докладва Антоанета 
Найденова. 
2. Допълнително споразумение за сътрудничество с НБУ. Докладва Жана Витанова. 
3. Писмо от ДАЗД във връзка с подписване на Споразумение между СЕМ, ДАЗД и 
доставчиците на медийни услуги. Докладва Диляна Кирковска. 
 
Разни: 

• Рутинна проверка за изпълнението на заповед № 57/11.06.2010 г. на 
председателя на СЕМ. 

• Действия във връзка със структурната реформа в СЕМ. 
 

 

Георги Лозанов откри заседанието и подложи на обсъждане Дневния ред.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”:прие Дневния ред.  
 
Георги Лозанов поздрави колегите си още веднъж с настъпването на Новата 2012  
година. Той каза, че според него съставът на Съвета е в много добър вътрешен диалог  
и в този смисъл много продуктивен. Това негово впечатление е на базата на 
сравнението, което той може да направи, тъй като през годините е бил и участник и 
наблюдател и никога не е спестявал своите оценки, включително и публично, когато е 
имало тежки противоречия в позициите. Доц. Лозанов каза, че много пъти през 
годините му се е налагало да отговаря в интервюта на “философския въпрос”: “Какъв е 
смисъла на СЕМ?”. Удовлетворен е, че напоследък има доказателство - частта от 
медийната среда, която е регулирана със закон и има регулатор се отличава от другата 
част, нерегулираната, където са жълтата преса, интернет и неговите различни форми и 
ако се проследи тона  в единия и в другия случай се вижда, че тази европейска  
практика (и не само европейска практика на медийна регулация)  дава (дори в нашите 
доста сурови публични нрави)  резултат и той се вижда с “просто око”. Доц. Лозанов 
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пожела успех на медийната регулация в последната “аналогова година” (поне 
законодателят така е предвидил), въпреки че върху реалността на аналоговия ефир,  е 
построена цялата регулация. За съжаление в това отношение още  няма законова  
промяна, най-напред на нормативно ниво и след това като практики, но може би това 
ще се случи през 2013 година.  
Георги Лозанов каза, че Мариана Андреева днес за последен път присъства на 
заседание, тъй като на базата на разпределението и на длъжностните характеристики 
това задължение занапред е включено в ангажиментите на Борислав Шабански, който 
от 01.01.2012 г. ще заеме длъжността “Одитор по законосъобразността,  
целесъобразността и изпълнението на решенията.”  
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка от дирекция Лицензиране и регистриране. 

Докладва Антоанета Найденова. 

 

Антоанета Найденова докладва за постъпило в СЕМ писмо с вх. номер 18-00-23 от 
02.12.2011 г., допълнено с писмо 18-00-23/08.12.2011г. от БНТ за прекратяване на 
индивидуална лицензия за телевизионна дейност 051/ 10.06.2010 г. 
На свое заседание, проведено на 06 декември СЕМ е разгледал постъпило писмо, с 
което се заявява отказ, считано от 09.01.2012 г. от издадената индивидуална лицензия 
за телевизионна дейност 051/ 10.06.2010 г. за създаване на програма с наименование 
„БНТ 2”, предназначена за разпространение чрез електронна съобщителна мрежа за 
наземно аналогово радиоразпръскване за територията на област София – град. 
В съответствие с решението (по протокол) на СЕМ на БНТ бе указано: 
- да уточни, като изрично посочи, че е подаденото до Съвета заявление е за предсрочно 
прекратяване на лицензия, а не за отказ; 
- с оглед изключителната важност на отправеното искане и предвидените в ЗРТ 
правомощия на генералния директор да представлява БНТ, както и по негово 
предложение да се определят основните насоки за развитие, обема и структурата на 
програмата, Вяра Анкова да потвърди решението на УС и подаденото в Съвета 
заявление; 
- да се предостави и копие от писмо рег. номер 15-00-310/ 31.10.2011 г. на Министъра 
на транспорта, информационните технологии и съобщенията; 
Със заявление вх. № 18-00-23/ 08.12.2011г. генералният директор декларира, че изцяло 
поддържа решението на УС за предсрочно прекратяване на лицензия № 051/ 10.06.2010 
г., както и моли подаденото с вх. номер 18-00-23 от 02.12.2011 г. заявление да се счита 
за токова по смисъла на т.12.3.3 от лицензията – едностранно заявление за предсрочно 
прекратяване на лицензията.  
Георги Лозанов припомни, че СЕМ е отложил вземането на решение до влизането в 
сила на измененията в ЗЕС, където ясно да е написано, че волята на държавата, на 
законодателя е честотата на която в момента работи  БНТ2 в София, този честотен 
ресурс да се използва за друго. Както е известно, този ресурс се е превърнал в “ябълка  
на раздора” и според доц. Лозанов съвсем ясно трябва да се каже, че решението е на 
ниво законодател, от което следват действия, с които различните органи и институции 
трябва да  направят възможно за осъществяването на това решение на законодателя. 
Също така е ясно, че това е  във връзка и с процедурата в Европейската комисия и в 
това отношение СЕМ има диалог с Министерството с цел рисковете за санкции към 
държавата да бъдат преодолени.  
Съветниците се обединиха около мнението в решението да се допълнят мотивите на 
БНТ и разпоредбите на Закона. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: на основание чл. 32, ал.1, т.9 във връзка с чл. 121, 
ал.1, т. 4 и чл. 32, ал.1, т.16 от ЗРТ, прекратява притежаваната от Българската 
национална телевизия индивидуална лицензия за телевизионна дейност № 
051/10.06.2010 г.; Заличава от раздел Трети на Публичния регистър на СЕМ 
телевизионна програма “БНТ 2”, с общ/ политематичен профил, регионален 
обхват на разпространение – за територията на област София – град. 
  
Антоанета Найденова докладва за получено в Съвета уведомление с вх. номер 19-00-
334/ 22.12.2011г. от АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ЕООД, представлявано от Костадин Иванов 
Хайков - управител на АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ЕООД, което съдържа данни за вписани в 
Търговския регистър при Агенция по вписванията промени, касаещи наименованието 
(фирмата) на оператора, седалището и адреса на управление, органите на управление и 
едноличния собственик на капитала.  Наименованието (фирмата) на оператора, както и 
седалището,  са реквизит на удостоверението за телевизионна дейност съгласно чл. 125 
а, ал. 5 от ЗРТ и настъпилата промяна води до изменение на притежаваното от АЙ ДИ 
ПИ МЕДИЯ ЕООД удостоверение 01-130/01.03.2010 г. Съгласно разпоредбата на 
чл.125к, ал.4, т.2 и т.3 от ЗРТ данните за физическите и юридическите лица, 
упражняващи контрол върху управлението на дружеството, органите на управление, 
включително техният персонален състав подлежат на вписване в ПР на СЕМ. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с уведомление  вх. номер 19-00-334/ 
22.12.2011г. от АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ЕООД, на основание чл. 32, ал. 1, 16 и 16 а, във 
връзка с чл.125 а, ал.5 и 125к, ал.4 от Закона за радиото и телевизията, СЕМ: 
І.Изменя регистрацията за телевизионна дейност за създаване на програма DSTV, 
като наименованието на доставчика се променя от АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ООД  на 
АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ЕООД, седалището се променя от гр. София, бул. Джеймс 
Баучер 91,ет.1, ап.3 на гр. София, ж.к. Люлин 6 , бл.667,ет.1 
На оператора да бъде издадено ново удостоверениe за регистрация, отразяващo 
настъпилите промени. 
II. Вписва по партидата на доставчика на аудио-визуални медийни услуги АЙ ДИ 
ПИ МЕДИЯ ЕООД, в раздел Първи на Публичния регистър на СЕМ промени, а 
именно: Наименование на оператора : АЙ ДИ ПИ МЕДИЯ ЕООД; Седалище и 
адрес на управление : гр. София, район Люлин, ж.к. Люлин 6, бл. 667, ет. 1; 
Заличава Десислава Иванова Донева и Йовко Анатолиев Петров като управители 
и вписва като такъв Костадин Иванов Хайков.  
Заличава Десислава Иванова Донева и Йовко Анатолиев Петров като съдружници 
и вписва Костадин Иванов Хайков като едноличен собственик на капитала.  
Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат промените в раздел  Първи  на 
Публичния регистър на СЕМ. 
 
Антоанета Найденова докладва за  постъпило в СЕМ заявление с вх. номер 20-00-
157/19.12.2011г. от ВИТОША ФМ ЕООД, представлявано от Драгомир Райков Владов 
относно вписани промени в собствеността и представителството на дружеството. 
Заявлението е подадено от Драгомир Райков Владов– управлявител на ВИТОША ФМ 
ЕООД и съдържа данни за вписани промени, касаещи органите на управление и 
едноличния собственик на капитала.  ВИТОША ФМ ЕООД е едноличен собственик на 
капитала на АГЕНЦИЯ АТЛАНТИК ЕООД и АГЕНЦИЯ ВИТОША ЕООД - 
лицензирани доставчици на аудио-визуални медийни услуги (радио- оператори). 
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Съгласно разпоредбата на чл.125к, ал.4, т.2 и т.3 от ЗРТ данните за физическите и 
юридическите лица, упражняващи контрол върху управлението на дружеството, 
органите на управление, включително техният персонален състав подлежат на вписване 
в ПР на СЕМ. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с постъпило в Съвета заявление с вх. 
номер 20-00-157/19.12.2011г. от ВИТОША ФМ ЕООД, на основание чл. 32, ал. 1, 16, 
във връзка с 125к, ал.4 от Закона за радиото и телевизията, СЕМ: І. Вписва                                                            
по партидата на доставчика на аудио-визуални медийни услуги АГЕНЦИЯ 
АТЛАНТИК ЕООД,  в раздел Трети на Публичния регистър на СЕМ следните  
промени: Заличава Живко Методиев Калотов като управител и вписва като такъв 
Гергана Стефанова Данова. В състава на ВИТОША ФМ ЕООД, едноличен 
собственик на капитала на АГЕНЦИЯ АТЛАНТИК ЕООД, вписва като  нов 
управител Драгомир Райков Владов и  А. Е, БЕСТ СЪКСЕС СЪРВИСИС 
БЪЛГАРИЯ ЕООД, като едноличен собственик на капитала. Възлага на 
длъжностни лица от СЕМ да впишат промените в раздел  Трети  на Публичния 
регистър на СЕМ. 
II. Вписва по партидата на доставчика на аудио-визуални медийни услуги 
АГЕНЦИЯ ВИТОША ЕООД в раздел Трети на Публичния регистър на СЕМ 
следните промени: Заличава Живко Методиев Калотов като управител и вписва 
като такъв Гергана Стефанова Данова. 
В състава на ВИТОША ФМ ЕООД, едноличен собственик на капитала на 
АГЕНЦИЯ ВИТОША ЕООД, вписва като  нов управител Драгомир Райков 
Владов и  А. Е, БЕСТ СЪКСЕС СЪРВИСИС БЪЛГАРИЯ ЕООД като едноличен 
собственик на капитала . Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат 
промените в раздел  Трети  на Публичния регистър на СЕМ. 
 
Антоанета Найденова докладва за постъпило в СЕМ писмо с вх. номер 20-00-
122/19.12.2011г. от Недялка Николова Кадиева – управител на РТК ЕВРИКА – 2 ООД – 
гр. Смолян. Дружеството чрез своя законен представител твърди, че с писмо от 
30.05.2011г. същите са поискали от СЕМ подновяване на индивидуална лицензия 441-
00-392/26.07.2001г. за създаване на програма с наименование “Радио Чан”, с желание за 
максимален срок на ползване. Тъй като такова писмо не е получено в деловодството на 
СЕМ, от дружеството е изразено предположение, че същото  се е загубило.  
Към писмото са приложени: копие от писмо от 30.05.2011г., копие от Регистрационната 
книга на дружеството и копие от писмо 20-00-122/29.09.2011г. на СЕМ, с което  
дружеството е било уведомено, че притежаваната от него индивидуална лицензия 441-
00392/26.07.2001г. за град Смолян е прекратена на основание чл.121, ал.1, т.1 от ЗРТ. 
Същевременно е изразена молба за вземане на мъдро решение от страна на СЕМ за 
продължаване на работата на “Радио Чан” в гр. Смолян.  
При обсъждане на искането отправено от РТК ЕВРИКА – 2 ООД моля да имате 
предвид следното: Съгласно чл.125 от ЗРТ не по-късно от шест месеца преди 
изтичането на срока на лицензията лицензиантът следва да заяви намерение за 
продължаване на срока на лицензията. Въпреки твърдението на управителя на РТК 
ЕВРИКА – 2 ООД , че с писмо от 30.05.1011г. е изразено намерение за продължаване 
на срока на лицензията, след справка в деловодството на СЕМ беше установено, че 
такова не е получено. Същевременно, в изпълнение на решение на СЕМ (по протокол) 
от 27.09.2011г. с писмо 20-00-122/29.09.2011г. на СЕМ, дружеството е било уведомено, 
че притежаваната от него индивидуална лицензия 441-00392/26.07.2001г. за град 
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Смолян е прекратена на основание чл.121, ал.1, т.1 от ЗРТ – поради изтичане на срока 
й. Антоанета Найденова каза, че с оглед изложеното, тъй  като в предвидения от закона 
срок не са предприети действия за удължаване срока индивидуална лицензия 441-00-
392/26.07.2001г. и същата е прекратена по силата на закона,  поради изтичане на срока,  
счита, че искането на заявителя не може да бъде удовлетворено.  
Анна Хаджиева припомни, че когато е настъпил период на подновяване на лицензиите 
поради изтичане на десетгодишния срок СЕМ няколко пъти е публикувал съобщение на 
сайта си. Била е направена и кампания като дирекция “Мониторинг” е направила два 
прегледа на излъчващите радиостанции и регионалният мониторинг е имал ангажимент 
да опише всичките,  включително каква програма имат, какъв профил и формат. Оказва 
се, че “Радио Чан” никой не го е описал. Това е едно много старо радио в Смолян тя 
даже е смятала, че то е спряло излъчването си, но се е оказало, че то никога не е 
преставало да излъчва програма. Една година “Радио Чан” е излъчвало без да има 
лиценз и г-жа Хаджиева попита къде е бил регионалният представител на СЕМ и 
предложи да бъде санкциониран, както и да му бъде поискано обяснение. 
Георги Лозанов предложи да се изпрати писмо до оператора, като се поискат 
доказателства за твърденията им, че са изпратили писмо до СЕМ.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: да се изпрати писмо до РТК Еврика – 2 ООД, като 
се поискат доказателства за твърденията им, че са изпратили писмо до СЕМ; да се 
изиска обяснение от експерта в регионалния център – гр. Пловдив.  
 
Антоанета Найденова докладва за получено в СЕМ писмо от КРС с вх. 10-00-76/ 
21.12.2011 г., с което се препраща заявление с изх. номер 18-00-199/ 19.12.2011 г. по 
описа на КРС за изменение и допълнение на притежаваното от БЪЛГАРСКОТО 
НАЦИОНАЛНО РАДИО, със седалище и адрес на управление - гр. София, район 
„Лозенец”, бул. „Драган Цанков” № 4, разрешение № 00761/ 21.07.2008 г. за ползване 
на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронни съобщителни мрежи за 
наземно аналогово радиоразпръскване на радиосигнали на територията на Република 
България                                                                
Анна Хаджиева попита защо се иска това изменение, но тъй като в искането не са 
упоменати конкретни мотиви, предложи да се отложи вземането на решение и да се 
изиска по-пълна информация за мотивите за изменение и допълнение на притежаваното 
от БНР разрешение № 00761/ 21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения 
чрез електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване на 
радиосигнали на територията на Република България. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с искане за изменение и допълнение на 
притежаваното от БНР разрешение № 00761/ 21.07.2008 г. за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронни съобщителни мрежи за 
наземно аналогово радиоразпръскване на радиосигнали на територията на 
Република България, да се изпрати писмо до КРС с искане за по-подробна 
информация и мотиви за исканите промени.                                                                 

 

Антоанета Найденова докладва, че във връзка с решение 261 от 06 декември 2011 г на 
СЕМ, дирекцията предлага за обсъждане конкурсни книжа за обявения за град Бургас 
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радиоконкурс. С оглед разпоредбите на приетия от СЕМ Правилник за провеждане на 
конкурси - да се определи цената, на която ще се продават, като се изиска становище от  
дирекция «Финансови дейности» и да се определи лице, което да организира 
размножаването и подвързването  на  конкурсните  книжа за град Бургас. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с решение 261 от 06 декември 2011 г на 
СЕМ, дирекция «Финансови дейности» да даде становище относно цената  за 
продажба на конкурсните книжа. Възлага на Камен Йордански да организира 
размножаването и подвързването  на  конкурсните  книжа за град Бургас. 
  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА:  Допълнително споразумение за сътрудничество с НБУ. 

Докладва Жана Витанова. 

 

Жана Витанова докладва, че във връзка с продължаването на срока на споразумението 
за сътрудничество с НБУ, предлага да се включи точка, с която да се отмени чл. 5 
“Възнаграждение”, като останалите условия на споразумението се запазят.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: възлага на  дирекция “Правни дейности” да 
подготви текста на споразумението с направените корекции.  
 

ПО ТОЧКА ТРЕТА:  Писмо от ДАЗД във връзка с подписване на Споразумение 

между СЕМ, ДАЗД и доставчиците на медийни услуги. Докладва Диляна 

Кирковска. 

 

Диляна Кирковска каза, че във връзка с полученото от ДАЗД писмо и подадените 
жалби в съда, към подписване на Споразумение по чл. 32,ал. 6 от ЗРТ, следва да се 
премине след влизане в сила на Решение № 234 от 25.10.2011 г.  
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с полученото от ДАЗД писмо, относно 
отлагане на подписването на Споразумение  по чл. 32 ал.6 от ЗРТ, да се напише 
писмо до законодателя, в което да се опише съществуващото положение и да се 
каже, че СЕМ ще изчака решението на съда, като до тогава съблюдава в своята 
работа разпоредбите на Закона за закрила на детето. 
 

ПО ТОЧКА РАЗНИ : Рутинна проверка за изпълнението на заповед №57/11.06.2010 

г. на председателя на СЕМ. 

 

 

Георги Лозанов запозна колегите си, че  на 29.12.2011 г. във връзка с възникнал 
проблем при направената проверка е установено, че шофьорите Генади Стоев и Атанас 
Георгиев не са спазили т. 3 от  заповед № 57/11.06.2010 г. на председателя на СЕМ.  
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: да се поиска обяснение от шофьорите Генади 
Стоев и Атанас Георгиев във връзка с нарушение на заповед № 57/11.06.2010 г. на 
председателя на СЕМ на 29.12.2011 г.  
 
 Действия във връзка със структурната реформа в СЕМ. 

 
Георги Лозанов каза, че във връзка с провеждането на структурната реформа в СЕМ, 
г-жа Хаджиева е предложила и доц. Лозанов я подкрепя, да се проведе общо събрание с 
колектива, на което да се представи новата структура и принципите на 
функционирането й.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка със структурната реформа в СЕМ да се 
проведе общо събрание на 10. 01.2012 г.  от 10.00 ч. в заседателната зала.  
 
 
Материали приложени към Протокол № 1 
 
1.Дневен ред 
2.Докладна записка от Дирекция “Лицензиране и регистриране” с вх. № 30-04-1 от 
03.01.2012 г.  
3.Писмо от НБУ - Споразумение към договор от 1.04.2011 г. с вх. №  06-00-7/10/ от 
27.12.2011 г.  
4.Докладна записка от Диляна Кирковска с изх. № 30-07-20 /11/ от 03.01.2012 г.  
 
 
 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
 
Анна Хаджиева 
 

........................... Анюта Асенова ....................... 

Георги Стоименов 
 

  .........................      

Георги Лозанов  
председател 

 
............................ 

София 
Владимирова 

    
....................... 

         
Вера Данаилова 
експерт 
протоколист 

   
……………....... 
 

Мариана 
Андреева 

    
......................... 

 
 
 
 
 
 
 
 


